

Protokoll fra styremøte 10.11.21

Møtenummer: 1/2021
Dato: 10.11.21
Kl: 19:00
Sted: Hjemme hos Martin

Til stede: Unni, Thomas, Vigdis, Martin, Per Erik og Cecilie
Forfall:
Andre til stede:
Referent: Cecilie

Sakliste

Saksliste:

Sak 01/21	Godkjenninger
	Innkalling og sakliste Vedtak: Godkjennes Protokoll fra forrige møte , 27.10 hjemme hos Vigdis. Ingen merknader innkommet. Vedtak: Protokollen godkjennes
Sak 02/21	Økonomi
	Kort gjennomgang av endringer i foreningens økonomi siden sist. Snakket om å søke sparebank stiftelsen Pr. I dag er det 25000,- på kontoen. 78000,- på en dnbkonto (dnb stiftelsen). 75000,- får vi overført fra OF. 21000,- hvis vi får 70 medlemmer. Barn og unge, kultur, kjøre ut barn og unge, kan vi overføre pengene fra sparebankstiftelsen. Hva koster det å få kjørt ut med færder cruise? Bøye må på plass. Snakket om hva pengene har gått til i løpet av året. Unni sjekker Olav Thons legat. Kan Wilhelmsen ettergi gjeld eller en gi oss betalingsutsettelse?
Sak 03/21	Mye grus igjen
	Grus til platting ved Signalboligen.

	<p>Vi fikk for mye grus, to av våre medlemmer overtok det som ble til overs. Da vi har fått grus gratis, betaler vi tilbake mottatt betaling. Mottakere betalte for frakt, og var så hyggelige at de kjørte restavfallet som plast og paller fra grus og heller til avfallsanlegget på Nøtterøy. Takk for hjelpen.</p>
Sak 04/21	Medlemsmøte
	<p>Medlemsmøte etter jul. Sanitetshuset ved Grindløkka, kr. 700,- i leie. Behov for å prate litt, snakke litt om grupper. Tenk igjennom hvilke grupper man vil være i. Medlemsmøte blir da onsdag 19. januar 2022 kl. 1830. Kombinere vertskaps evaluering med hva medlemmene ønsker å ta opp. Vigdis tar ansvaret for medlemsmøtet.</p>
Sak 05/21	Dugnad før jul
	<p>Dugnad på fyret før jul</p> <p>Medlemsdugnad søndag 28.11.21 kl.1000-ca. 1600, eller 12.12.21 hvis 28.11. ikke blir noe av grunn av været. Vi finner ut hva behovet er for dugnaden , når vi drar på befarig vi i styret søndag 14.11.21.</p>
Sak 06/21	Valgkomite
	<p>Eneste medlemmet som er meldt inn i år er Gerd Norma. Vi må opprette valgkomite, og vi trenger 2 kandidater til. Vi tar kontakt med aktuelle som kan gå inn i kommitten. Styret jobber videre med å få dette på plass i løpet av uken.</p>
Sak 07/21	Møte med OF
	<p>Møte med Oslofjordens Friluftsråd 15.11.21 Unni og Vigdis drar til Slemmestad, Asker. Samarbeidsmøte, informasjon, hilse på og bli litt kjent med oslo friluftsråd. Vi må få passord og brukernavn fra de. Hva er de opptatt av og hvilket samarbeid ønsker de? Er det noe vi kan gjøre bedre? Er vi et kystlag, eller er dette en skrivefeil. Hva ligger i prinsippet vertskap? Er vertskapet ansvarlig for sikkerheten. Hva skjer hvis vertskapet må hjem pga. Sykdom underveis? Hva betyr dette?</p>

Sak 07/21	Møte med Kystverket
	<p>Martin og Thomas avtaler møte med kystverket i Arendal for samarbeid videre.</p> <p>Vi forteller hva som er gjort og hva som er planen videre.</p>

Sak 08/21	Danne grupper
	<p>Danne grupper som alle medlemmer kan melde seg på</p> <ol style="list-style-type: none"> 1.Dugnad 2. Båt 3. Signalboligen 4.Naust – smie 5.Vertskapsbolig <p>Begynne med noen grupper – styret kommer med forslag og tenker på hvem som tar ansvaret for dette på befaringsdagen. Hvis noen av medlemmene har lyst til å være med i de gruppene så sender dere styret beskjed.</p>

Sak 09/21	Eventuelt
	<p>Vi setter fast styremøte 2. Onsdagen i måneden. Neste styremøte blir hjemme hos Thomas 8.12. Kl 1830. Egen innkallelse.</p>